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Bygg villor istället för höghus

Finansinspektionens chef Erik Thed6en påtalade i en radiointervju den 5 juni 2021 det
stora behovet av villor. "Det måste byggas fler hus för att möta den här efterfrågan" sa
han bland annat.

Det känns tråt<igt att Täby som är den fina villastaden norr öm Stockholm inte kan hjälpa
till här. Tyvärr är i stort sett all byggbar mark upptagen i kommunens megaprojekt för
att bygga höghus. Och dessa höghus kommer att leda till en omfattade trafikinfarkt
varför någon ytterligare bebyggelse inte kan komma i fråga.

Men det kan finnas en lösning. Om byggnationen i Täby Park (eller i något annat
utbyggnadsområde; stannar med de nu pågående projekten så skulle man kunna bygga
ett fint villaomräde där. Vi har visserligen föreslagit anläggningen av en park,
Täbyparken, där och det vill vi fortfarande. Men vi tror att en sådan park skulle kunna
samsas med några hundra villor som ju i sig själva ger en grön inramning till området.
Fristående villor på små men trivsamma tomter (minst 1000 m2).

På så sätt skulle Täby kunna hjålpa till lite i att avhJälpa den här bristen. Samtidigt skulle
kommunen få en måttlig tillväxt och en harmonisk balans mellan olika typer av bostäder.
Täby Park eller något annat område som kan komma i fråga för ersättningsbebyggelse
skulle få en mänsklig skala.

Vi anser dock att detta projekt liksom all annan ännu inte påOorSaO byggnation bör
avvakta den folkomröstning om Täbys framtida byggnation som vi har foreslagit för
nästa höst,

Med anledning av ovanstående yrkar Sverigedemokraterna på att kommunfullmiiktige
beslutar.

Att kommunen bygger villor istället för höghus i Täby Park eller i något annat
utbyggnadsområde

För Sverigedemokraterna i Täby
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